



地址:香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/240

參觀香港故宮文化博物館「古埃及文明大展」(1月19日)

敬啟者:

香港故宮文化博物館最近舉辦的「古埃及文明大展」反應熱烈，本校有幸獲國際青年文化交流中心（香港）贊助參與「香港故宮文化博物館學校團體參觀計劃」中的「古埃及文明大展」快捷遊，詳情如下：

活動日期：2026年1月19日(星期一)【當天為學校假期】

集合時間：上午9時15分

集合地點：本校雨天操場

完結時間：約上午11時15分（現場有不同展覽，其後可因應需要自行決定解散時間）

交通安排：去程由學校安排旅遊巴接送到香港故宮文化博物館，回程須自行安排

名額：18人（根據報名次序、學生過往活動出席率以及校內表現考慮是否取錄）

備註：

- 同學須穿著校服，以及攜帶學生證參與活動；
- 為確保贊助機構以及本校資源運用得宜，如同學成功報名及獲得取錄後因任何原因缺席活動，須賠償門票價格港幣180元以及旅遊巴預訂費港幣40元，及勢必影響下次參與相關活動的取錄機會；
- 學生自行解散前請通知家長和當天領隊老師；
- 回程交通指南

<https://www.hkpm.org.hk/tc/visit/plan-your-visit#location-and-transportation>

如有查詢，請致電2461 1555與張鎮良主任聯絡。

此致
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二六年一月二日



裘錦秋中學 (屯門)
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Notice 2025-2026/240

**Visit to the Hong Kong Palace Museum "Ancient Egyptian Civilization Exhibition"
(January 19)**

Dear Parents,

The recent "Ancient Egyptian Civilization Exhibition" at the Hong Kong Palace Museum has received enthusiastic responses. Our school is fortunate to be sponsored by the International Youth Cultural Exchange Center (Hong Kong) to participate in the "Quick Tour of the Ancient Egyptian Civilization Exhibition" under the "School Group Visit Program" at the Hong Kong Palace Museum. Please find the details below:

Event Date: January 19, 2026 (Monday) [This day is a school holiday]

Meeting Time: 9:15 AM

Meeting Location: School playground

End Time: Approximately 11:15 AM (Various exhibitions will be available on-site; students may decide the disbanding time based on their needs afterward)

Transportation Arrangements: A charter bus will be arranged from school to the Hong Kong Palace Museum; return transportation is to be arranged by students themselves.

Quota: 18 students (Selections will be based on the order of registration, past attendance in school activities, and performance at school)

Notes:

1. Students must wear school uniforms and carry their student ID for participation.
2. To ensure the proper use of resources by the sponsoring organization and our school, if a student successfully registers and is selected but is absent for any reason, they must compensate for the ticket price of HKD 180 and the charter bus booking fee of HKD 40, which may impact their chances of participating in future related activities.
3. Students must inform their parents and the team leader on the day before disbanding.
4. Return transportation guidelines can be found at [Hong Kong Palace Museum Transportation](https://www.hkpm.org.hk/tc/visit/plan-your-visit#location-and-transportation).

<https://www.hkpm.org.hk/tc/visit/plan-your-visit#location-and-transportation>

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal